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Vedrørende:  HP 2017 - 2020 - svar på spørsmål ang. styrking av skolehelsetjenesten 
  
 

Det vises til brev fra tillitsvalgte i Norsk sykepleierforbund og Norsk psykologforening ang. styrking 
av skolehelsetjenesten for barneskolene sendt på mail 28.10.16 til medlemmene i hovedutvalg 
BAUN og BIOM.  
 
Rådmannen har tidligere besvart et spørsmål fra representanten Skard i notat 19.10 hvor det står 
følgende:  
 
«Rådmannen beklager at det ikke kommer klart fram i teksten i HP 2017-2020 hvordan 
rådmannen foreslår å styrke helsesøstertjenesten i barneskolene. Styrkningen skjer ved at 
rådmannen foreslår å tilføre skolehelsetjenesten ved barneskolene (HP side 71 2,8 mill. per år) 
samt omdisponereressurser innen programområdet (HP side 44, 1. avsnitt). Omdisponeringen er 
beregnet til 1 mill.per år. 
 
Bakgrunnen for omdisponeringen som er gjort, er relatert til hvor mye ressurser som er tilgjengelig 
i forhold til anbefalt norm fra Helsedirektoratet på henholdsvis barnetrinn og ungdomstrinn.» 
 
I notatet fra Norsk sykepleierforbund og Norsk psykologforening står det at det skal brukes 1,8 
mill i styrking. Riktig styrking til skolehelsetjenester på barnetrinnet er 2,8 mill + 1 mill 
omdisponert innen programområdet.  
 
Når det gjelder statlig forsterket satsing på helsestasjoner- og skolehelsetjenesten skrev 
rådmannen følgende i notat 18.5.16 til ØM1-16.  
 
Forsterket satsing på helsestasjoner- og skolehelsetjenesten  
«Den forsterkede satsingen på helsestasjons- og skolehelsetjeneste kommer i form av både 
styrking av de frie inntektene samt øremerket belønningstilskudd. Bærum kommune har 
sammenlignet med andre ASSS-kommuner, god dekning av helsestasjons- og skolehelsetjeneste. 
Rådmannen vil komme tilbake til en eventuell ytterligere styrket innsats i forbindelse med 
Handlingsprogram 2017-2020.» 
 



Bærum kommune søkte Helsedirektoratet om øremerkede tilskuddet knyttet til statsbudsjett 
2016 kap. 762, post 60. Kommunen fikk avslag på søknaden i juni 2016. Et av tildelingskriteriene 
for å bli vurdert var at kommunen kunne dokumentere at de hadde budsjettert med de frie 
inntektene som lå i statsbudsjettet hvor helsetjenester var spesielt nevnt (Kap.762 post 60).  
 
Helsedirektoratets vurdering var at Bærum kommune ikke kunne dokumentere fullt ut at de frie 
midlene som ble bevilget til formålet i 2016 var benyttet i tråd med intensjonen. 
 
Rådmannen har lagt frem et forslag i HP 2017 – 2020 som gir Bærum kommune, sammenlignet 
med andre ASSS-kommuner, god dekning av skolehelsetjenester i grunnskolen. 
 
Rådmannen bruker 2,8 mill av de frie inntektene knyttet til styrking av helsestasjon og 
skolehelsetjenesten til dette formålet fra 2017.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


